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Protokół Nr XXVII/2017 
z XXVII sesji VII kadencji Rady Gminy Fabianki 

w dniu 28 września 2017 roku 
 

 Sesja Rady Gminy Fabianki odbyła się w świetlico – remizie w Skórznie i rozpoczęła się o godz. 1600 
i trwała do godz. 1834. Uczestniczyli w niej radni według załączonej listy obecności, sołtysi, Wójt Gminy - 
Zbigniew Słomski, Sekretarz Gminy – Dorota Białkowska, Skarbnik Gminy – Wiesława Prajwos, Radca 
Prawny – Magdalena Cyrn – Kudelska, Radna Powiatowa Barbara Wałęza, Radny Powiatowy Jan KrzyŜa-
nowski, Radny Powiatowy Tomasz Jezierski, Kierownik ZGK – Piotr Kujawski, Kierownik GZO – Marek 
Migdał oraz Proboszcz Parafii Chełmica DuŜa Henryk Wysocki. 
 
Ad.1 
Przewodniczący RG Adam Rejmak- dokonał oficjalnego otwarcia XXVII sesji Rady Gminy Fabianki i po 

zapoznaniu się z listą obecności stwierdził, Ŝe obrady są prawomocne z uwagi na wymagane kwo-
rum. Obecnych 13 radnych. Następnie powitał wszystkich Radnych, Radnych Powiatowych, Pana 
Wójta, pracowników Urzędu Gminy, sołtysów oraz zaproszonych gości (w tym szczególnie ks. 
Dziekana Henryka Wysockiego. 

 
Ad.2 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zapytał czy są propozycje zmian w porządku dzisiejszej sesji. W 

związku z brakiem wniosków, Przewodniczący RG odczytał porządek sesji oraz zarządził głosowa-
nie nad przyjęciem odczytanego porządku. 

 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymuj ących się” przyj ęła 
porządek XXVII sesji Rady Gminy w następującym brzmieniu: 
1. Otwarcie XXVII sesji Rady Gminy i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zatwierdzenie porządku sesji.      
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
4. Wystąpienie ks. Dziekana Henryka Wysockiego w sprawie uroczystości jubileuszowej 100 rocznicy konse-

kracji kościoła parafialnego pw. św. Jakuba Apostoła w Chełmicy DuŜej.  
5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
6. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym, w szczególności z wykonania uchwał Rady. 
7. Wnioski poszczególnych komisji Rady Gminy i Klubu „Jedność”. 
8. Zapoznanie się z informacją z wykonania budŜetu gminy za I półrocze 2017 roku. 
9. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) w sprawie zmian do budŜetu na 2017 r., 
2) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fabianki na lata 2017-2037, 
3) w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków, opłat oraz nie podatkowych naleŜności budŜetowych stano-

wiących dochody budŜetu Gminy Fabianki za pomocą innego instrumentu płatniczego, 
4) w sprawie określenia wzorów formularzy „Informacja o nieruchomościach i obiektach budowlanych”, 

„Deklaracja na podatek od nieruchomości”, „Informacja w sprawie podatku rolnego”, „ Deklaracja na 
podatek rolny”, „Informacja w sprawie podatku leśnego”, „Deklaracja na podatek leśny”, 

5) wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości połoŜonej w obrębie ewidencyjnym Chełmica DuŜa, jed-
nostka ewidencyjna Fabianki, 

6) wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości połoŜonej w obrębie ewidencyjnym Chełmica DuŜa, jed-
nostka ewidencyjna Fabianki, 

7) wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości połoŜonej w obrębie ewidencyjnym Chełmica DuŜa, jed-
nostka ewidencyjna Fabianki, 

8) wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości połoŜonej w obrębie ewidencyjnym Skórzno, jednostka 
ewidencyjna Fabianki, 

9) wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości połoŜonej w obrębie ewidencyjnym Szpetal Górny, jednost-
ka ewidencyjna Fabianki, 

10) wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości połoŜonej w obrębie ewidencyjnym Szpetal Górny, jed-
nostka ewidencyjna Fabianki, 

11) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Sępoleńskiemu, 
12) w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, 
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13) w sprawie przystąpienia do sporządzenia: „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 
miejscowości Szpetal Górny - II”, 

14) w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jerzego 
Pietrkiewicza w Fabiankach w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Fabiankach im. Jerzego Pietrkiewi-
cza, 

15) w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej im. Kazimierza 
III Wielkiego w Szpetalu Górnym w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Kazimierza III Wielkiego w 
Szpetalu Górnym, 

16) w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej im. Orła Białego 
w Cypriance w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Orła Białego w Cypriance, 

17) w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej w Nasiegniewie 
w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Nasiegniewie, 

18) w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej 
w Świątkowiźnie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Świątkowiźnie, 

19) w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Gminie Lipno w 2017 r. 
10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje. 
12. Wolne wnioski, zapytania i informacje. 
13. Zakończenie sesji. 
 
Ad.3 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – zapytał czy ktoś z Radnych ma pytania do protokołu Nr XXVI z sesji 

RG w dniu 23 czerwca 2017 r. 
 
 Brak uwag.  
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 12 „za”, 1 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciw” przyj ęła 
protokół Nr XXVI/2017 sesji RG Fabianki z dnia 23 czerwca 2017 roku. 
 
Ad. 4.  
Przewodniczący RG Adam Rejmak –poprosił ks. Dziekana Proboszcza Parafii Chełmicy DuŜej Henryka 

Wysockiego o zabranie głosu.  
 
Ks. Dziekan Proboszcz Parafii Chełmicy DuŜej Henryk Wysocki – przywitał wszystkich obecnych oraz 

podziękował Panu Przewodniczącemu za umoŜliwienie przemówienia na dzisiejszej sesji. Powie-
dział, Ŝe dla niego jest to ogromna satysfakcja przedstawić historię terenu, na którym działa od 14 
lat. Opowiedział o historii kościoła parafialnego. Nadmienił, Ŝe pierwsza wzmianka udokumentowa-
na o istnieniu świątyni parafialnej w Chełmicy Wielkiej to 24 XI 1430 r., która swoje powstanie za-
wdzięcza rodzinie Chełmickich. Dodał, Ŝe pierwszy kościół był drewniany. W roku 1711 pojawiła 
się informacja o odbudowaniu kościoła przez ówczesnych właścicieli majątku Chełmickiego znisz-
czonego przez innowierców. Następnie w 1799 r. wybudowany został nowy drewniany kościół pw. 
św. Jakuba Apostoła przez dziedzica Jana Pobóg - Rutkowskiego a proboszczem został ks. Boliński 
vel Bolewski. Świątynia przetrwała ponad sto lat. W latach od 1818 r. do 1925 parafia naleŜała do 
diecezji płockiej. Kolejna budowa nowego kościoła pw. św. Jakuba Apostoła według planów archi-
tekta warszawskiego Stefana Szyllera odbyła się w latach 1906-1917. 7 X 1917 r. nową świątynię 
konsekrował bp płocki Julian Nowowiejski, wówczas proboszczem był ks. Kan. Antoni Klimaszew-
ski. W 1925 r. zmiany granic diecezji w Polsce sprawiły, Ŝe m. in. parafia w Chełmicy DuŜej powró-
ciła do diecezji włocławskiej. W 2016 r. ks. Biskup Ordynariusz dokonał konsekracji nowego ołtarz-
za i poświęcił odnowione prezbiterium/ Rozpoczęty został Jubileuszowy Rok związany z setną rocz-
nicą konsekracji kościoła w Chełmicy DuŜej. Na koniec zaprosił wszystkich obecnych na sali na 
100-lecie konsekracji kościoła pw. św. Jakuba Apostoła w Chełmicy DuŜej, która odbędzie się w 
dniach 7-8.10.2017 r.  

 
Na sesję przybył Radny - Tomasz Janiak. 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – podziękował za interesującą prelekcję oraz zawnioskował, aby punkt 

5 i 6 porządku obrad przenieść na następną sesję. W związku z brakiem uwag zarządził głosowanie. 
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Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciw” poparła 
wniosek Przewodniczącego Rady o przełoŜenie punktów 5 i 6 porządku obrad na następną sesję RG. 
 
Ad. 7 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – poprosił o przedstawienie wniosków poszczególnych komisji oraz 

klubu „Jedność”. 
 
Radny Błaszczyk Włodzimierz – odczytał wnioski z posiedzenia Klubu Radnych „Jedność” wypracowane w 

dniu 27.09.2017 r. Nadmienił, Ŝe członkowie Klubu Radnych „Jedność” zapoznali się z materiałami 
przygotowanymi na XXVII sesję Rady Gminy Fabianki, w tym m.in. z: 
1. Protokółem z poprzedniej sesji. 
2. Informacją z wykonania budŜetu gminy za I półrocze 2017 roku. 
3. Projektami uchwał w sprawie: 
- zmiany do budŜetu na 2017 rok i zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fabianki na la-
ta 2017- 2037, 
- dopuszczenia zapłaty podatków, opłat oraz nie podatkowych naleŜności budŜetowych stanowią-
cych dochody budŜetu gminy, 
- określenia wzorów formularzy dotyczących deklaracji podatkowych, 
- wyraŜenia zgody na nabycie nieruchomości w Chełmicy DuŜej, Skórznie i Szpetalu Górnym, 
- udzielenia pomocy finansowej powiatowi Sępoleńskiemu, 
- zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych, 
- przystąpienia do sporządzenia „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w  miej-
scowości Szpetal Górny”, 
- przekształcenia 6-letnich szkół podstawowych w Świątkowiźnie, Nasiegniewie, Fabiankach i w 
Cypriance w 8-letnie szkoły podstawowe, 
- udzielenia pomocy finansowej Gminie Lipno w 2017 r.  
Radni Klubu pozytywnie zaopiniowali wyŜej wymienione uchwały, nie zgłosili Ŝadnych poprawek i 
będą jednogłośnie głosowali za ich przyjęciem w czasie sesji. Członkowie Klubu nie mieli Ŝadnych 
uwag i propozycji do informacji z wykonania budŜetu za I półrocze 2017 roku.  
W sprawach róŜnych omawiano bieŜące sprawy mieszkańców gminy Fabianki, m. in. sprawy zwią-
zane z zaopatrzeniem w wodę pod kątem awarii i zanieczyszczeń. Konieczna jest modernizacja całej 
sieci wodociągowej co będzie procesem długotrwałym i kosztownym. 
Klub Radnych „Jedność” wypracował następujące wnioski: 
1. Podjąć uchwałę i wszcząć procedurę w sprawie nadania rondu w Szpetalu Górnym im. Jerzego 
Pietrkiewicza, naszego znakomitego rodaka, literata urodzonego w gminie Fabianki, którego szczątki 
spoczywają na cmentarzu w Szpetalu Górnym i który przez całe swoje Ŝycie utoŜsamiał się z ziemią 
rodzinną. 
2. Przystąpić w 2018 r. do kompleksowej modernizacji sieci wodociągowej sieci wodociągowej w 
Gminie Fabianki. Opracować długoletni plan remontu i modernizacji wodociągów. Zabezpieczyć 
środki finansowe w budŜecie gminy na 2018 rok, niezbędne na realizacje tego zadania. 

  
Radny Cackowski Adam – odczytał wnioski ze wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Gminy, Ochrony 

Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa Publicznego zorganizowanej wraz z Komisją Rewizyjną 
wypracowane na posiedzeniu w dniu 26 września 2017 roku (w załączeniu do protokołu). 

 
Radny Górecki Krzysztof – odczytał wnioski ze wspólnego posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Spraw Społecznych i Komisji BudŜetu i Finansów wypracowane na posiedzeniu w dniu 27 
września 2017 roku (w załączeniu do protokołu) 

 
Ad.8 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– poprosił Panią Skarbnik Wiesławę Prajwos o przedstawienie informa-

cji z wykonania budŜetu gminy za I półrocze 2017 roku. 
 
Skarbnik Gminy Wiesława Prajwos – poinformowała, Ŝe w budŜecie na ten rok dochody były zaplanowane 

w wysokości 36.870.532,37 zł, wykonanie za pierwsze półrocze to jest 21.070.688,18 zł co stanowi 
57 %. Wydatki zaplanowane były w wysokości 45.900.396,37 zł, wykonanie na dzień 30 czerwca to 
jest kwota 20.109.485,39 zł to stanowi 43%. Wydatki majątkowe – plan 12.812.002,00 zł wykonanie 
to jest 2.895.335,84 zł to jest 22 %. Wykonanie budŜetu przebiega prawidłowo. Dodała, Ŝe wszystko 
dokładnie rozpisane jest w formie tabelki. (w załączeniu do protokołu). 
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Brak pytań do przedstawionej informacji.   
 
Ad.9 
pkt 1)  
Przewodniczący RG Adam Rejmak– poprosił Panią Skarbnik Wiesławę Prajwos o przedstawienie zmian, 

jakie zaszły w budŜecie.  
 
Skarbnik Gminy Wiesława Prajwos – poinformowała, Ŝe projekt uchwały który został przedstawiony uległ 

zmianie, poniewaŜ jeszcze wpłynęła decyzja od Wojewody o przyznaniu dotacji. Po tej zmianie do-
chody będą wynosiły 37.629.788,97 zł, wydatki będą wynosiły 46.659.652,97 zł. Ponadto zmiany 
następują w poszczególnych działach zaznaczonych w projekcie uchwały.  

 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– z uwagi na brak pytań do projektu odczytał projekt uchwały i zarządził 

głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXVII/218/2017 z dnia 28 września 2017 r. w sprawie zmian do budŜetu na 2017 r. 

pkt 2) 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– poprosił Panią Skarbnik Wiesławę Prajwos o przedstawienie zmian w 

projekcie uchwały.  
 
Skarbnik Gminy Wiesława Prajwos – poinformowała, Ŝe zmieniamy załącznik nr 1- jest tam uaktualnienie 

budŜetu związane z poprzednią podejmowaną uchwałą zmieniającą, a takŜe załącznik nr 2 gdzie jest 
wyłączną kompetencją Rady Gminy zmienianie tego załącznika. W projekcie uchwały wyszczegól-
nione jest gdzie następują zmiany, m. in. wydatki bieŜące to sporządzenie planu zagospodarowania 
przestrzennego na lata 2017-2019.  

 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– dodał, Ŝe nastąpił błąd i za zgodą Rady musimy zmienić treść. Słowo 

„zarządzenie” w kaŜdym przypadku zastępujemy słowem „uchwała”. 
 
Radna Ewa Szczepańska – zapytała, na jakie budynki mieszkalne będą przeznaczone odnawialne źródła 

energii. 
 
Wójt Gminy – odpowiedział, Ŝe jeŜeli chodzi o obiekty uŜyteczności publicznej to jest Urząd Gminy, a jeŜeli 

chodzi o budynki mieszkalne to są listy, poniewaŜ był ogłoszony nabór dla osób fizycznych.  
 
Radny Marian Przybyszewski – zapytał, czy lista jest juŜ zamknięta.  
 
Wójt Gminy – odpowiedział, Ŝe wniosek juŜ został złoŜony.  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– z uwagi na brak kolejnych pytań do projektu odczytał projekt z nanie-

sionymi poprawkami i zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXVII/219/2017 z dnia 28 września 2017 roku w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Fabianki na lata 2017-2037. 
 
pkt 3)  
Skarbnik Gminy Wiesława Prajwos – poinformowała, Ŝe na poprzedniej sesji Pan Wójt wspominał, Ŝe bra-

liśmy udział w takim szkoleniu informującym o projekcie, które podjęło Ministerstwo Finansów 
łącznie z Krajową Izbą Rozliczeniową, który polega na udostępnieniu płatności w formie elektro-
nicznej w gminach. Otrzymuje bezpłatnie terminal na trzy lata i będzie moŜliwa płatność kartą płat-
niczą. Uchwała jest potrzebna w celu podpisania umowy do przystąpienia do tego projektu.  

 
Brak pytań do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem uchwa-

ły. 
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Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXVII/220/2017 z dnia 28 września 2017 r. w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków, 
opłat oraz nie podatkowych naleŜności budŜetowych stanowiących dochody budŜetu Gminy Fabianki za 
pomocą innego instrumentu płatniczego. 

pkt 4) 
Skarbnik Gminy Wiesława Prajwos – poinformowała, Ŝe zachodzą tu tylko zmiany kosmetyczne ze wzglę-

du na zmianę przepisów. Pierwsza zmiana polega na tym, Ŝe w § 1 pkt 2 w treści uchwały była wy-
mieniona Agencja Nieruchomości Rolnej tak było do tej pory, teraz zmieniła nazwę na Krajowy 
Ośrodek Wsparcia Rolnictwa. I w samych deklaracjach pomijamy podstawę prawną zwolnienia, zo-
stawiona została tabelka z uwagi na to właśnie, Ŝe zmieniają się przepisy.   

 
Brak pytań do projektu uchwały. 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXVII/221/2017 z dnia 28 września 2017 roku w sprawie określenia wzorów formularzy 
„Informacja o nieruchomościach i obiektach budowlanych”, „Deklaracja na podatek od nieruchomo-
ści”, „Informacja w sprawie podatku rolnego”, „ Dekl aracja na podatek rolny”, „Informacja w sprawie 
podatku leśnego”, „Deklaracja na podatek leśny”. 
 
pkt 5)  
Wójt Gminy – poinformował, Ŝe dotyczy to drogi za jeziorem. Przekazanie następuje w drodze darowizny ze 

strony Agencji na poprawienie łuków, które były bardzo niebezpieczne.  
 
Brak pytań do projektu uchwały.  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak– odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem uchwa-

ły. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXVII/222/2017 z dnia 28 września 2017 r. w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie nieru-
chomości połoŜonej w obrębie ewidencyjnym Chełmica DuŜa, jednostka ewidencyjna Fabianki. 

pkt 6) 
Wójt Gminy – dodał, Ŝe projekt uchwały dotyczy tej samej drogi co w poprzedniej uchwale. Nadmienił, Ŝe 

kolejna uchwała równieŜ jest z tą drogą związana. 
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXVII/223/2017 z dnia 28 września 2017 roku w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie 
nieruchomości połoŜonej w obrębie ewidencyjnym Chełmica DuŜa, jednostka ewidencyjna Fabianki. 
 
pkt 7)  
Przewodniczący RG Adam Rejmak – w związku z brakiem pytań odczytał projekt uchwały i zarządził gło-

sowanie nad projektem uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXVII/224/2017 z dnia 28 września 2017 r. w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie nieru-
chomości połoŜonej w obrębie ewidencyjnym Chełmica DuŜa, jednostka ewidencyjna Fabianki. 

pkt 8)  
Wójt Gminy – poinformował, Ŝe grunt dotyczy miejsca w którym pobudowany został chodnik w stronę 

Chełmicy DuŜej.  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. 
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Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXVII/225/2017 z dnia 28 września 2017 r. w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie nieru-
chomości połoŜonej w obrębie ewidencyjnym Skórzno, jednostka ewidencyjna Fabianki. 

pkt 9)  
Wójt Gminy – powiedział, Ŝe chodzi tu o pas drogowy ulicy Radosnej i Zagajnikowej. Po trudnych rozmo-

wach, w końcu doszliśmy do porozumienia. Na ul. Radosnej ogrodzenie zostało juŜ rozebrane i teraz 
będziemy przystępować do poszerzania drogi.   

 
Radny Przybyszewski Marian – zapytał, ile za metr mieszkańcy sobie zaŜyczyli? 
 
Wójt Gminy – odpowiedział, Ŝe cena została wynegocjowana na 5.600 zł.  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXVII/226/2017 z dnia 28 września 2017 r. w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie nieru-
chomości połoŜonej w obrębie ewidencyjnym Szpetal Górny, jednostka ewidencyjna Fabianki. 

pkt 10)  
Wójt Gminy – poinformował, Ŝe jest to grunt tylko na poszerzenie drogi - ul. Radosna. Uzgodnione mamy 

warunki, natomiast temat jest bardzo trudny, poniewaŜ do tej pory nie było zgody właściciela. Do-
dał, Ŝe są juŜ po negocjacjach i po wydzieleniu tej działki. 

 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – w związku z brakiem pytań odczytał projekt uchwały i zarządził gło-

sowanie nad projektem uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXVII/227/2017 z dnia 28 września 2017 r. w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie nieru-
chomości połoŜonej w obrębie ewidencyjnym Szpetal Górny, jednostka ewidencyjna Fabianki. 

pkt 11)  
Wójt Gminy – powiedział, Ŝe na pewno wszyscy słyszeli o nawałnicy, która nawiedziła woj. kujawsko - po-

morskie, a w szczególności kilka powiatów. Jeden z nich zgłosił się do powiatu o pomoc. Starosta 
zwołał spotkanie wszystkich wójtów, na którym zostało ustalone, Ŝe kaŜdy samorząd wpłaci na kon-
to powiatu sępoleńskiego 1 zł od mieszkańca. W przypadku gminy Fabianki kwota stanowi około 
10.000 zł. Dodał, Ŝe trzeba się solidaryzować, tym bardziej Ŝe szkody jakie tam zostały wyrządzone 
są niewyobraŜalne.  

 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – w związku z brakiem pytań odczytał projekt uchwały i zarządził gło-

sowanie nad projektem uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXVII/228/2017 z dnia 28 września 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Po-
wiatowi Sępoleńskiemu. 

pkt 12)  
Przewodniczący RG Adam Rejmak – w związku z brakiem pytań odczytał projekt uchwały i zarządził gło-

sowanie nad projektem uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXVII/229/2017 z dnia 28 września 2017 r. w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 
gminnych. 

pkt 13)  
Wójt Gminy – powiedział, Ŝe wcześniej juŜ taka uchwała została podjęta, natomiast pojawiły się pewne wątki 

mogące spowodować pewne utrudnienia. Nie chcąc dopuścić do konfliktu międzysąsiedzkiego po-
stanowiliśmy opracować jednocześnie drugi plan o szerszym charakterze z uwagi na występujące 
grunty w III  klasie bonitacji. Z ustawy wynika, Ŝe jeŜeli mamy działki m. in. z taką klasą musi być 
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objęty cały obręb. W pierwszym planie były działki równieŜ z III klasą, które później były zdjęte. 
Dodał, Ŝe mamy pewne zobowiązania, ponadto została uchylona decyzja Wójta gminy, stąd teŜ rodzi 
się moŜliwość płacenia odszkodowania. Uzgodniliśmy z pierwszym wnioskodawcą, Ŝe przystępuje-
my do sporządzenia planu zamykając temat odszkodowania.   

 
Sołtys Szpetala Górnego Kawczyński Rafał – zapytał, jak wygląda kwestia finansowa, czy w przypadku 

drugiego etapu jest równieŜ jakiś podział? 
 
Wójt Gminy – odpowiedział, Ŝe deklaracja była, ale czy zostanie spełniona tego nie wie. Wnioskodawca nie 

ma obowiązku płacenia za opracowanie planu, poniewaŜ to jest zadanie gminy. Dodał, Ŝe negocjo-
wali i druga strona sama zaoferowała, Ŝe jeŜeli plan będzie realizowany i opracowany to oni zaspon-
sorują w innej formie.  

  
Przewodniczący RG Adam Rejmak – odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXVII/230/2017 z dnia 28 września 2017 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia: 
„Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w miejscowości Szpetal Górny - II”. 

Przewodniczący Rady Gminy Adam Rejmak ogłosił kilkuminutową przerwę.   

pkt 14)  
Przewodniczący RG Adam Rejmak – wznowił obrady sesji. Nadmienił, Ŝe kolejnych pięć projektów uchwał 

dotyczą przekształcenia. Poprosił Kierownika GZO Marka Migdała o krótkie omówienie uchwał. 
 
Kierownik GZO Marek Migdał – poinformował, Ŝe nasze szkoły są sześcioklasowe. Ustawodawca wprowa-

dził ośmioklasowe, więc tego dotyczy zmiana. To wszystko czego dotyczą te projekty uchwał.  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXVII/231/2017 z dnia 28 września 2017 r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia sze-
ścioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej im. Jerzego Pietrkiewicza w Fabiankach w ośmioletnią Szko-
łę Podstawową w Fabiankach im. Jerzego Pietrkiewicza. 

pkt 15)  
Przewodniczący RG Adam Rejmak – w związku z brakiem pytań odczytał projekt uchwały i zarządził gło-

sowanie nad projektem uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXVII/232/2017 z dnia 28 września 2017 r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia sze-
ścioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej im. Kazimierza III Wielkiego w Szpetalu Górnym w ośmio-
letnią Szkołę Podstawową im. Kazimierza III Wielkiego w Szpetalu Górnym. 

pkt 16)  
Przewodniczący RG Adam Rejmak – w związku z brakiem pytań odczytał projekt uchwały i zarządził gło-

sowanie nad projektem uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXVII/233/2017 z dnia 28 września 2017 r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia sze-
ścioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej im. Orła Białego w Cypriance w ośmioletnią Szkołę Podsta-
wową im. Orła Białego w Cypriance. 

pkt 17)  
Radca Prawny Magdalena Cyrn-Kudelska – poinformowała, Ŝe w podstawie prawnej jest błąd i powinien 

być art. 117, natomiast jest art. 191. W uzasadnieniu jest dobrze.  
 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – w związku z brakiem pytań odczytał projekt uchwały i zarządził gło-

sowanie nad projektem uchwały. 
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Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXVII/234/2017 z dnia 28 września 2017 r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia sze-
ścioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej w Nasiegniewie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Nasie-
gniewie. 

pkt 18)  
Przewodniczący RG Adam Rejmak – w związku z brakiem pytań odczytał projekt uchwały i zarządził gło-

sowanie nad projektem uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXVII/235/2017 z dnia 28 września 2017 r. w sprawie stwierdzenia przekształcenia sze-
ścioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej w Świątkowiźnie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Świąt-
kowiźnie. 

pkt 19)  
Wójt Gminy – powiedział, Ŝe opracowując wniosek tzw. schetynówki poszukiwaliśmy partnerów. Wówczas 

znaleźliśmy partnerów: Gminę Lipno i Gminę Bobrowniki. W związku z tym, Ŝe gmina Lipno nie 
zakwalifikowała się do tego programu, realizuje inne zadanie. Dlatego przysłała nam projekt uchwa-
ły do podjęcia przez Radę Gminy.   

 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – odczytał projekt uchwały i zarządził głosowanie nad projektem 

uchwały. 
 
Rada Gminy Fabianki w głosowaniu jawnym: 14 „za”, 0 „wstrzymuj ących się”, 0 „przeciwnych” podj ę-
ła uchwałę Nr XXVII/236/2017 z dnia 28 września 2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Gminie Lipno w 2017 r. 

Ad.10 
Radna Ewa Szczepańska – zapytała, o drogę w Witoszynie. Jak wygląda przebieg jej budowy.  
 
Wójt Gminy  – odpowiedział, Ŝe jak wszyscy wiedzą z tą drogą od samego początku były pewne problemy. 

Na chwilę obecną będziemy przejmować działki od dwóch osób i temat z drogą w Witoszynie będzie 
zamknięty. 

 
Ad.11 
Brak. 
 
Ad. 12 
Wójt Gminy  – powiedział, Ŝe był na konwencie Wójtów, gdzie wywiązała się ostra dyskusja  w sprawie duŜej 

zmiany i zaostrzenia kryteriów „schetynówek”. Nadmienił, Ŝe był krytykowany za przystąpienie do 
realizacji projektu Witoszyn Nowy i Witoszyn Stary. Dodał, Ŝe nie wiadomo, czy z następnymi 
wnioskami się zakwalifikujemy. W chwili obecnej jest to wielki znak zapytania, poniewaŜ wprowa-
dzono bez konsultacji tzw. próg dochodowy. Wytłumaczył, Ŝe gmina która ma niski próg dochodo-
wy otrzymuje 7 pkt, natomiast gmina która go przekracza, a my się do tej grupy zaliczamy otrzymu-
je pkt 0. Niestety to 7 pkt. eliminuje wszystkie gminy o średnim dochodzie. Podziękował wszystkim 
Radnym, którzy wspierali go w tym działaniu za to, Ŝe nam się udało zrealizować ten projekt. Dodał, 
Ŝe opracowywany był teraz wniosek na drogę w Lisku z partnerstwem gm. Lipno i gm. Bobrowniki. 
Niestety, kiedy doszło juŜ do wspólnego opracowywania, gm. Lipno się wycofała. Jak to się potoczy 
to zobaczymy.       

 
Ad. 13 
Przewodniczący RG Adam Rejmak – Zakończył XXVII sesję Rady Gminy Fabianki. 
 
 
Protokołowała: 
 
Daria Sadlak 
 


